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PREDLOG SKLEPA: 
Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 5. redni seji, dne 29. 5. 2019, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 4. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 10. 4. 2019, kot je predlagan. 
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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 5. 
redni seji, dne 29. 5. 2019, sprejme  

 

ZAPISNIK 

4. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila dne, 10. 4. 2019, ob 17.00 uri, v sejni sobi Občine Cerkvenjak.  
  
 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Andrej Kocbek, Simona Firbas, Franc Fekonja, Franc Zorko, Irena Kozar, Mag. Mirko 
Žmavc, Primož Čuček. 

 

3. ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan,  mag. Vito Kraner – direktor OU, Simona Kramberger – OU, 
Marko Kocbek – OU, Metka Lah Simonič – OU, Valerija Toš – OU.  

 
     4.  OSTALI PRISOTNI 

Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja, Simona Firbas – predsednica Nadzornega odbora 
Občine Cerkvenjak, Milan Caf in Robert Zupanič – Medobčinski inšpektorat in 
redarstvo Maribor, Beno Matjašič – Policijska postaja Lenart. 

 

ODSOTNI: 

Denis Ploj – upravičeno. 

 

Podžupan Andrej Kocbek je uvodoma pozdravil vse prisotni in opravičil župana 
Marjana Žmavca, ki se bo seje udeležil malo kasneje. Pojasnil je, da bo na osnovi 24. 
člena Poslovnika o delu Občinskega sveta Občine Cerkvenjak in na osnovi dogovora z 
županom, vodil 4. redno sejo, do prihoda župana.   

 



 

Ad 1) Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.    

Podžupan Andrej Kocbek je ugotovil, da je Občinski svet sklepčen, saj je prisotnih 6 
članov Občinskega sveta. Predstavil je predlog dnevnega reda, na katerega člani 
Občinskega sveta niso podali pripomb in ga dal na glasovanje ter predlagal 
spremembo vrstnega reda, in sicer uvrstitev točk 10 in 11 na točko 4 in 5. 

SKLEP ŠT. 30 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 3. redne seje Občinskega sveta. 
3. Potrditev sklepa 1. dopisne seje Občinskega sveta. 
4. Pregled varnostne situacije na območju Občine Cerkvenjak v letu 2018. 
5. Poročilo Medobčinskega inšpektorata in redarstva Maribor za leto 2018. 
6. Poročilo Nadzornega odbora o pregledu Zaključnega računa proračuna 

Občine Cerkvenjak za leto 2018. 
7. Zaključni račun proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2018. 
8. Odlok o določitvi stroškov lokacijske preveritve in takse za obravnavo 

pobud za spremembo namenske rabe prostora v Občini Cerkvenjak. 
9. Pravilnik o spremembi in dopolnitvi Pravilnika o sofinanciranju dejavnosti 

društev na področju ljubiteljske kulture v Občini Cerkvenjak.  
10. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodeljevanju 

nepovratnih finančnih sredstev za izgradnjo malih komunalnih čistilnih 
naprav v Občini Cerkvenjak.  

11. Sklep o spremembi Sklepa o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za 
lokalne volitve v Občini Cerkvenjak. 

12. Pobude in vprašanja svetnikov. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj NE   

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 2) Potrditev sklepov 3. redne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 3. redne seje in sprejeli 



 

SKLEP ŠT. 31 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 4. redni seji, dne 10. 4. 2019, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 3. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 30. 1. 2019, kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj NE   

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 3)  Potrditev sklepa 1. dopisne seje Občinskega sveta. 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 1. dopisne seje in sprejeli 

SKLEP ŠT. 32 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 4. redni seji, dne 10. 4. 2019, sprejme Sklep o potrditvi sklepa 1. dopisne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, z dne 8. 3. 2019, kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek  DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko  DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj NE   



 

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 4)  Pregled varnostne situacije na območju Občine Cerkvenjak v letu 2018. 

Podžupan Andrej Kocbek je predal besedo g. Benu Matjašiču, pomočniku komandirja 
PP Lenart. 

G. Beno Matjašič, pomočnik komandirja PP Lenart je predstavil varnostno situacijo za 
območje Občine Cerkvenjak za leto 2018, kot je podano tudi v gradivu in poudaril, da 
je policija pripravljena na sodelovanje z občani in občino. 

 

Razprava:  

V razpravi sta sodelovala g. Andrej Kocbek in mag. Mirko Žmavc. Policiste PP Lenart 
sta povabila k sodelovanju v preventivni akciji 11. 5. 2019, v organizaciji SPVCP 
Občine Cerkvenjak in OŠ Cerkvenjak – Vitomarci. 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/2016), se je Občinski svet Občine Cerkvenjak na svoji 4. redni seji, 
dne 10. 4. 2019, seznanil s Pregledom varnostne situacije na območju Občine 
Cerkvenjak v letu 2018, v vsebini kot je predložena. 

 

Ad 5)  Poročilo Medobčinskega inšpektorata in redarstva Maribor za leto 2018. 

Podžupan Andrej Kocbek je predal besedo g. Milanu Cafu in Robertu Zupaniču iz 
Medobčinskega inšpektorata in redarstva Maribor. 

G. Milan Caf – občinski inšpektor, je podal obrazložitev izvedenih inšpekcijskih 
nadzorov v letu 2018 in med drugim pojasnil izvajanje aktivnosti nadzora glede 
nevarnih dreves ob cesti v »Osojnici« in postopek ravnanja v primeru ambrozije in pri 
najdbah odpadkov živalskih kož. 

G. Robert Zupanič – predstavnik redarstva je podal poročilo o izvedenih nadzorih 
redarstva v letu 2018 in izvedenih preventivnih aktivnosti v sodelovanju s PP Lenart. 
Opozoril je, da občina nima urejenega oz. izbranega koncesionarja za odvoz 
zapuščenih vozil. 

 

Razprava: 

/ 

 



 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/2016), se je Občinski svet Občine Cerkvenjak na svoji 4. redni seji, 
dne 10. 4. 2019, seznanil s Poročilom Medobčinskega inšpektorata in redarstva 
Maribor, za leto 2018, v vsebini kot je predloženo. 

 

Ob 17.31 se seje udeleži Primož Čuček. 

 

Ad 6) Poročilo Nadzornega odbora o pregledu Zaključnega računa proračuna 
Občine Cerkvenjak za leto 2018. 

Podžupan Andrej Kocbek je predal besedo predsednici Nadzornega odbora ge. 
Simoni Firbas, da poda poročilo o pregledu Zaključnega računa proračuna Občine 
Cerkvenjak za leto 2018. 

Ga. Simona Firbas, predsednica Nadzornega odbora je podala obrazložitev podanega 
poročila o pregledu Zaključnega računa proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2018, 
katerega so člani OS prejeli po elektronski pošti in v fizični obliki na seji OS. Nadzorni 
odbor Občine Cerkvenjak ugotavlja, da so proračunska sredstva bila porabljena 
namensko in smotrno in podajajo pozitivno mnenje k Zaključnemu računu proračuna 
Občine Cerkvenjak za leto 2018. 

Razprava:  

/ 

 

Na podlagi 15. člena Statuta občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/16), se Občinski svet občine Cerkvenjak na svoji 4. redni seji, dne 
10. 4. 2019, seznani s poročilom Nadzornega odbora Občine Cerkvenjak o 
pregledu Zaključnega računa Občine Cerkvenjak za leto 2018. 

 

Ad 7)  Zaključni račun proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2018. 

Podžupan Andrej Kocbek je predal besedo ge. Simoni Kramberger, da poda 
obrazložitev Zaključnega računa proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2018. 

Ga. Simona Kramberger je podala obrazložitev Zaključnega računa proračuna Občine 
Cerkvenjak za leto 2018 in predstavila realizacijo prihodkov in odhodkov proračuna v 
letu 2018, kot je predstavljeno tudi v gradivu. Pojasnila je, da je v letu 2018 bila 
porabljena tudi proračunska rezerva zadnjih treh let, v višini  10.000,00 €, za sanacijo 
občinskih cest po neurjih v letu 2018. 

 



 

Razprava: 

V razpravi so sodelovali: mag. Mirko Žmavc, Franc Zorko, Irena Kozar in Primož 
Čuček. 

 

Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli 

SKLEP ŠT. 33 

Na podlagi tretjega odstavka 98. člena Zakona o javnih financah-ZJF, (Uradni list 
RS, št. 11/11 – uradno prečiščeno besedilo, 14/13 – popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 
96/15 – ZIPRS1617 in 13/18) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), je Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 4. redni seji, dne 10. 4. 2019, sprejel Zaključni račun proračuna Občine 
Cerkvenjak za leto 2018, v vsebini kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj NE   

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 8)  Odlok o določitvi stroškov lokacijske preveritve in takse za obravnavo 
pobud za spremembo namenske rabe prostora v Občini Cerkvenjak. 

Podžupan Andrej Kocbek je predal besedo ge. Metki Lah Simonič in predsedniku 
Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami, g. Primožu 
Čučku. 

G. Primož Čuček je podal pojasnilo o poteku seje Odbora, na kateri je ga. Alenka 
Hlupič iz podjetja Urbis d.o.o. je podala obrazložitev predlaganega odloka. Člani 
odbora na predlagani odlok niso podali pripomb in ga Občinskemu svetu predlagajo v 
potrditev. 



 

Ga. Metka Lah Simonič je pojasnila zakonsko podlago za sprejem predlaganega 
odloka in vsebino odloka ter višino taks, ki so predvidene za vloge oz. pobude, strošek 
lokacijske preveritve in priprave elaborata ter postopek za izdajo sklepa o določitvi 
stroška lokacijske preveritve. 

Razprava: 

V razpravi je sodeloval Primož Čuček. 

 

Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli 

SKLEP ŠT. 34 

Na podlagi 109. in 132. člena Zakona o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 
61/2017) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16), Občinski svet 
Občine Cerkvenjak, na svoji 4. redni seji dne 10. 4. 2019, sprejme, da je predlog 
Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve in takse za obravnavo pobud 
za spremembo namenske rabe prostora v Občini Cerkvenjak, primeren za 
nadaljnjo obravnavo. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj NE   

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 9)   Pravilnik o spremembi in dopolnitvi Pravilnika o sofinanciranju dejavnosti 
društev na področju ljubiteljske kulture v Občini Cerkvenjak.  

Podžupan Andrej Kocbek je predal besedo ge. Metki Lah Simonič. 

Ga. Metka Lah Simonič je pojasnila, da je pravilnik bil sprejet v letu 2017, po 
priporočilu Računskega sodišča. Na osnovi dosedanjih izkušenj glede prijave na 
razpis, se predlaga sprememba pravilnika v 2. členu, ki določa pogoje prijaviteljev, in 
sicer, da se na razpis lahko prijavi tudi društvo, ki ima v svojem statutu opredeljeno 



 

sekcijo ali skupino, ki aktivno deluje na področju ljubiteljske kulture, predlaga pa se 
tudi sprememba točkovanja. 

Razprava: 

V razpravi so sodelovali:  

Primož Čuček (Se ne strinja s podanim predlogom spremembe in je mnenja, da si naj 
društvo, ki nima v statutu registrirane dejavnosti ljubiteljske kulture, to uredi s 
spremembo statuta. Opozori, da se bo s tem pojavilo drobljenje sredstev, namenjenih 
za kulturo in, da bi v proračunu bilo potrebno zagotoviti več sredstev za ta namen ter 
predstavi strošek delovanja sekcij v KD Cerkvenjak.), Simona Firbas, Franci Zorko,  
mag. Mirko Žmavc, Irena Kozar, Franc Fekonja.  

V razpravi je sodeloval tudi Franc Bratkovič. 

 

Ob 18.30 uri se seje udeleži župan Marjan Žmavc. 

Podžupan Andrej Kocbek je županu predstavil vsebino razprave glede spremembe 
Pravilnika o sofinanciranju dejavnosti društev na področju ljubiteljske kulture v Občini 
Cerkvenjak. 

Ob 18.34 vodenje seje prevzame župan Marjan Žmavc in ponovno odpre 
razpravo o predlaganem Pravilniku o spremembi in dopolnitvi Pravilnika o 
sofinanciranju dejavnosti društev na področju ljubiteljske kulture v Občini 
Cerkvenjak.  

Župan Marjan Žmavc je pojasnil namen spremembe, da se na razpis lahko prijavijo 
tudi društva, ki imajo v svoji dejavnosti registrirane sekcije na področju ljubiteljske 
kulture. 

Večina članov Občinskega sveta je v razpravi izrazila mnenje, da je sredstev za ta 
namen v proračunu premalo in bi jih bilo potrebno povišati. 

Župan Marjan Žmavc predlaga, da se v primeru sprejetja spremembe pravilnika, 
povišajo sredstva za ta namen z rebalansom proračuna za leto 2019. 

G. Primož Čuček se kot predsednik Kulturnega društva Cerkvenjak izloči iz 
glasovanja. 

Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli 

SKLEP ŠT. 35 

Na podlagi 25. in 100. člena Zakona o uresničevanju javnega interesa za kulturo 
(Uradni list RS, št. 77/07-UPB, 56/08, 4/10, 20/11, 111/13, 68/16, 61/17 in 21/18-
ZNOrg), 21. in 29. člena Zakona o lokalni samoupravi (ZLS-UPB2; Uradni list RS, 
št. 94/07, 76/08, 79/09 in 51/10, 40/12 – ZUJF, 14/15 – ZUUJFO in 76/16 – odl. US, 



 

11/18 – ZSPDSLS-1 in 30/18) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/16), je Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 
4. redni seji dne 10. 4. 2019, sprejel Pravilnik o spremembi in dopolnitvah 
Pravilnika o sofinanciranju dejavnosti društev na področju ljubiteljske kulture v 
Občini Cerkvenjak, v vsebini kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek DA X  

Primož Čuček NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj NE   

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 10) Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodeljevanju 
nepovratnih finančnih sredstev za izgradnjo malih komunalnih čistilnih 
naprav v Občini Cerkvenjak. 

Župan Marjan Žmavc je predal besedo predsedniku Odbora za gospodarstvo, 
kmetijstvo in GJS, mag. Mirku Žmavcu in mag. Vitu Kranerju. 

Mag. Mirko Žmavc predsednik Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in GJS, je povedal, 
da je odbor obravnaval predlagano spremembo pravilnika in pojasnil, da odbor podpira 
spremembo pravilnika. 

Mag. Vito Kraner je pojasnil predlagane spremembe po posameznih členih, kjer so 
predvidene spremembe (obveznost prvih meritev, predložitev certifikata, sofinanciranje 
do maksimalno 1.500,00 €, itd.) 

 

Razprava: 

V razpravi sta sodelovala Andrej Kocbek in Franc Fekonja. 

 

 



 

Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli 

SKLEP ŠT. 36 

Na podlagi 29. in 65. člena Zakona o lokalni samoupravi (Uradni list RS, št. 94/07 
– uradno prečiščeno besedilo, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12 – ZUJF, 14/15 – ZUUJFO, 
11/18 – ZSPDSLS-1 in 30/18), 8. in 34. člena Odloka o načinu opravljanja lokalne 
gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske 
odpadne vode v Občini Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin-UGSO, št. 
51/2013) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/2016) je občinski 
svet Občine Cerkvenjak na svoji 4. redni seji dne, 10. 4. 2019, sprejel Pravilnik o 
spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodeljevanju nepovratnih finančnih 
sredstev za izgradnjo malih komunalnih čistilnih naprav v Občini Cerkvenjak, v 
vsebini kot je predlagan. 

 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj NE   

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

 

Ad 11) Sklep o spremembi Sklepa o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje 
za lokalne volitve v Občini Cerkvenjak. 

Ga. Valerija Toš je pojasnila, da gre za spremembo sklepa na osnovi določil Zakona o 
volilni in referendumski kampanji, ki določa, da so organizatorji volilne kampanje dolžni 
oddati poročilo o volilni kampanji preko portala AJPES, kjer je poročilo javno dostopno, 
zato je potrebno dikcijo v sklepu spremeniti tako, da organizatorji volilne kampanje 
niso dolžni posebej pripravljati poročil za Občinski svet, ampak oddajo samo zahtevo 
za povračilo stroškov volilne kampanje. 

 



 

Razprava: 

/ 

 

Člani Občinskega so sprejeli  

SKLEP ŠT. 37 

Na podlagi 28. člena Zakona o volilni in referendumski kampanji (Ur. l. RS, št. 
41/07, 103/07 – ZPolS-D, 11/11, 28/11 – odl. US in 98/13) in 15. člena Statuta 
Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/16), je Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 4. redni seji, 10. 4. 2019, sprejme Sklep o spremembi Sklepa o delni 
povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v Občini Cerkvenjak, v 
vsebini, kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek DA X  

Primož Čuček DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Franc Zorko DA X  

Simona Firbas DA X  

Denis Ploj NE   

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 12)   Pobude in vprašanja. 

Župan Marjan Žmavc je pohvalil aktivnosti članov Občinskega sveta pri izvedbi čistilne 
akcije, ki je bila v soboto, 6. 4. 2019, v kateri se je zbralo en kontejner odpadkov. 
Odziv občanov je bil pozitiven in akcija je bila dobro sprejeta. 

Župan Marjan Žmavc je predstavil poročilo DU Cerkvenjak o izvajanju programa 
Starejši za starejše v letu 2018, ki so ga člani OS prejeli tudi na seji. Med drugim v 
poročilu predlagajo tudi nakup osebnega vozila za namen vožnje starejših po opravkih. 
Župan je pojasnil, da je na razpolago občinski avto Ford C-max, za katerega naj 
zagotovijo šoferja in prvotno opravijo analizo smotrnosti oz. upravičenosti uporabnikov.   

 



 

Razprava o poročilu DU Cerkvenjak: 

G. Franc Fekonja podpira uporabo občinskega vozila, vendar se mora voditi evidenca 
uporabe. 

G. Franci Zorko podpira program Starejši za starejše in predlaga, da bi občina v 
manjšem obsegu finančno tudi podprla projekt (npr. strošek goriva). 

Ga. Simona Firbas predlaga, da se DU seznani z možnostjo uporabe občinskega 
vozila. 

G. Primož Čuček pozdravlja projekt Starejši za starejše in idejo uporabe občinskega 
vozila tudi za ta namen. 

Mag. Mirko Žmavc podpira idejo uporabe občinskega vozila, vendar bi prvotno bilo 
potrebno pripravi načrt oz. urnik uporabe. Predlaga, da se v prihodnje razmisli o 
izgradnji doma starostnikov v občini, saj se starostna meja viša. 

G. Andrej Kocbek opozori na možne pravne zaplete glede prevoza starejših oseb z 
občinskim vozilom. Podpira projekt Starejši za starejše, ki je prostovoljski projekt in ga 
izvajajo prostovoljci - tudi prevoze s svojim vozilom. 

Občinski svet Občine Cerkvenjak se seznani s poročilom DU Cerkvenjak in ga 
vzame na znanje in v razmislek. 

 

G. Franci Zorko poda idejo glede sobotne čistilne akcije, da bi v prihodnje tako čistilno 
akcijo povezali z dejavnostmi v osnovni šoli. Prenese mnenja občanov, ki so sodelovali 
v akciji, da bi naj neudeležbo zaračunali.  

G. Franci Zorko pove, da je iz Vanetine prejel pobudo glede ureditve šolskih prevozov 
v OŠ Cerkvenjak. 

Mag. Vito Kraner pojasni, da je Vanetina od kraja šolanja oddaljena toliko, da 
avtobusni prevoz otrok ni obvezen in pojasni, da bi vključitev relacije predstavljal 
dodatni finančni strošek za proračun, v višini od 15.000,00 do 20.000,00 € letno. V 
kolikor bi se odločili za prevoz učencev tudi na tej relaciji, je potrebno v proračunu 
zagotovili sredstva.  

Ga. Simona Firbas: 
-  poda pripombo glede lokacije označitve naselja Stanetinci in opozori na ureditev 

jarkov v Stanetincih (tudi v spodaj v grabi); 
- poda pripombo oz. pobudo ge. Stergar glede ureditve avtobusne postaje v 

Stanetincih, kjer avtobus ne more pobrati oz. odložiti šolarke, ker ni urejenega 
avtobusnega postajališča; 

-  opozori, da so pri Feliksu Dajčmanu že 15 let kanalete in prosi, da se odstranijo; 
-  poda pripombo gospoda Antoniča iz Andrenc, da mu je s strani občine že več let 

obljubljen gramoz za cesto in še ni bilo realizirano. 
 



 

Marko Kocbek poda odgovore: 
- pri g. Dajčmanu je v lanskem letu je bila urejena fekalna kanalizacija oz. 
odvodnjavanje in bodo kanalete odpeljane; 
- za lokacijo table za označitev naselja bomo preverili; 
- glede ureditve avtobusnega postajališča pri ge. Stergar pa pojasni, da gre za 
regionalno cesto in je občina že poizvedovala za ureditev avtobusnega postajališča ter 
s strini DRSI dobila odklonilni odgovor, opozorili pa jih bomo tudi na ureditev 
odvodnjavanja oz. čiščenja jarkov ob regionalni cesti v Stanetincih. 

G. Andrej Kocbek pojasni, da ga je g. Antonič res že večkrat klical glede gramoziranja 
in mu je vsako leto ugodeno in dostavljeni gramoz, kot bo tudi v letošnjem letu, saj je 
že dogovorjeno s prevoznikom Fekonja Marjanom. 

G. Franc Fekonja prenese pobudo krajanov Čagone glede ureditve kužnega znamenja 
in revitalizacije lipe. 

Župan Marjan Žmavc pove, da ima občina v proračunu predvidena sredstva za 
sanacijo kužnega znamenja in, da bo v letošnjem letu sanacija realizirana. 

Ga. Irena Kozar pove, da so v čistilni akciji naleteli tudi na živalske kože in seznani s 
predlogom krajanov Cogetincev za ureditev prehoda za pešce ter opozori na udarne 
jame v Osojnici. 

G. Marko Kocbek je pojasnil, da ureditev prehoda za pešce v Cogetincih na predlagani 
lokaciji ni mogoč zaradi zakonskih določb glede prehodov za pešce. 

G. Primož Čuček predlaga postavitev košev za smeti ob pločnikih in sprehajalnih 
poteh. 

Župan Marjan Žmavc seznani, da je DRSI podpisala pogodbo za rekonstrukcijo ceste 
in  izgradnje pločnikov skozi center Cerkvenjaka in pove, da je že bila izvedena 
uvedba v posel. 

Mag. Vito Kraner predstavi dinamiko izgradnje oz. rekonstrukcije ceste in pove, da je 
23. 4. 2019 predvideni pričetek del in opozori na delne zapore cest. Zaključek 
investicije je po pogodbi predviden 31. 8. 2019. 

Župan Marjan Žmavc seznani z nakupom rabljenega poltovornega vozila Iveco za 
režijski obrat, v znesku 17.000,00 z DDV. 

Župan Marjan Žmavc seznani s pobudo g. Jožeta Žela iz Brengove, ki želi spremembo 
meje občine in s tem pridružitev dela Brengove k Občini Sveta Trojica. 

G. Marko Kocbek pojasni, da je GURS pozvala občine k ureditvi občinskih mej znotraj 
200 m pasu in predstavi postopek spreminjanja mej med občinami ter pobudo občine 
Sv. Trojica v Slov. goricah za kompenzacijo zemljišča oz. parcel v izmeri 13 ha. Mag. 
Vito Kraner dodatno pojasni predlog g. Žela in Občine Sveta Trojica v Slov. goricah. 



 

Člani Občinskega sveta so se seznanili s predlogom Občine Sveta Trojica v 
Slovenskih goricah in zavzeli odklonilno stališče glede pobude za spreminjanje 
občinske meje.  

G. Andrej Kocbek pohvali go. Simono Firbas za podano pobudo izvedbo čistilne akcije 
in predlaga, da se v prihodnjem letu bolj organizirano pristopi k izvedbi akcije, in se k 
sodelovanju povabi tudi društva v občini. 

Župan Marjan Žmavc seznani s pisnimi pobudami svetnika Denisa Ploja, na katere bo 
odgovore podal g. Marko Kocbek. 

 

Zaključena ob 20.20 uri. 
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